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Bilgisayar Mühendisliği Öğrenci-
leri arasındaki etkileşimi ve iletişimi 
artırmak, mesleki ve kişisel gelişim-
lerine katkıda bulunmak, ülkenin 
bilişim alanındaki yönelimlerini be-
lirlemek ve bu alanda gelişimine 
destek vermek amacıyla düzenlenen 
BİLMÖK kongrelerinin 7. si 25-26 ve 
27 Şubat 2011 tarihlerinde Yeditepe 
Üniversitesi’nde düzenlendi

Destekçileri arasında Odamızın 
da yer aldığı ve üç gün boyunca 
Türkiye’nin bir çok üniversitesinden 
yaklaşık 1200 kişinin katılımıyla ger-
çekleştirilen kongrenin açılış konuş-
malarını, Pardus Proje Yöneticisi Er-
can Tekman, EMO YK üyesi Mehmet 
Bozkırlıoğlu, Yeditepe Üniversitesi 
Bilgisayar Mühendisliği Bölüm Baş-
kanı Prof. Dr. Şebnem Baydere ve 
Yeditepe Üniversitesi Rektör Yardım-
cısı Prof. Dr. Nedret Burçoğlu tarafın-
dan gerçekleştirildi.

Şubemiz EMO-Genç üyele-
ri Barış Leblebici ve Halil Burak 
Çetinkaya’nın katıldığı Kongre izle-
nimlerini paylaşıyoruz.

Konferansa ev sahipliği yapan 
Yeditepe Üniversitesi Bilgisayar Top-
luluğu üyesi öğrenci arkadaşlarımız, 
tüm katılımcıların keyifli bir konferans 
geçirmesi için büyük bir fedakârlıkla 
görevlerini yaptılar. 1000 kişinin katıl-
dığı böylesine büyük bir konferansta 
arkadaşlarımız her şeyin sorunsuzca 
ilerlemesi adına çalışıyorlardı. Kon-
ferans bitiminde, tüm bu emek ve 
fedakârlıklarının ardından yaşadıkla-
rı mutluluk ve gurur tablosu ise ken-
dileri için en güzel hediyeydi. Biz de 
arkadaşlarımıza buradan bu güzel 
organizasyon için tekrardan teşekkür 
ediyoruz.

İlk gün açılış konuşmalarıyla baş-
ladı. Programın öğleden sonraki kıs-
mı biz bilgisayar mühendisleri için en 
büyük problemlerden birisi olan bilgi-
sayar mühendislerinin örgütlenmesi 
konusu üzerine bir paneldi. Katılım-
cılar bir yandan panel ile örgütlen-
me konusunda bilgi alırlarken, diğer 
yandan bizlerin de içinde bulunduğu 
standımızda yüz yüze bilgi ve destek 
aldılar. 700’den fazla bilgisayar mü-
hendisliği öğrencisine standımızda 
EMO ile ilgili bilgiler, örgütlenme ça-
lışmaları, üniversitelerinin bulunduğu 
şehirlerdeki şubeler ve temsilcilikler-
le ilgili bilgiler verildi. 

İkinci gün Bilgisayar Mühendis-
liği Müfredatı konulu panel gerçek-
leştirildi. Panelin ardından bilgisayar 
mühendisliği müfredatının tartışıldı-
ğı bir forum yapıldı. Forumla birlikte 
aynı zamanda konferansın da spon-
sorlarından biri olan PARDUS’un su-
numları ve workshopları düzenlendi. 
PARDUS un yeni sürümü olan PAR-
DUS 2011 ile ilgili yenilikleri ve açık 
kaynaklı bu işletim sistemi ile neler 
yapabileceğimizi, nasıl destekleyebi-
leceğimiz anlatan bu sunumlar birçok 
arkadaşımızın çeşitli işletim sistem-
lerine olan bakış açısını değiştirdi ve 
belki de onlara daha özgür bir gele-
cek gösterdi.

Bu sunumların ardından etkinli-
ğin en çok merak edilen konferansı 
başladı. Günün merakla beklenen 
konuğu Richard Stallman, “Danger 
of Software Patents” adlı konuşması 

için sahnedeydi. Yazılım dünyası için 
Patent kavramının tehlikelerine dik-
kat çekerek herkesi “Free Software” 
(Özgür ve Bedava Yazılım) kullan-
maya geliştirmeye ve desteklemeye 
davet etti.

Günün son oturumunda BİLMÖK 
8 için ev sahipliği yarışına giren 
Ege ve Hacettepe Üniversiteleri 
sunumlarını yaptı ve sunacakları 
olanakları, öngördükleri konu 
başlıklarını katılımcılarla paylaştılar. 

Üçüncü gün, BİLMÖK 8’e ev 
sahipliği yapacak üniversitenin se-
çimiyle başladı. Her üniversiteden 
bir resmi katılımcı Hacettepe ya da 
Ege Üniversitelerinden hangisinin 
ev sahibi olması istediğini Yeditepe 
Üniversitesi Bilgisayar Mühendisliği 
öğrencilerinin hazırladığı bir program 
ile oylandı. Heyecanlı bir bekleyişin 
ardından Ege Üniversitesi 26–20’lik 
tercihle BİLMÖK 8 için ev sahipliği 
hakkını kazandı. Bir sonraki ev sahi-
binin seçiminin ardından BİLMÖK’ün 
geleceği ile ilgili bir panel düzenlendi.

Günün ve BİLMÖK 7’in son otu-
rumunda “İnternet, Bilgi, İktidar ve 
Muhalefet” adlı panel vardı. Konuş-
macılar iktidar, internet ve muhalefet 
üçgenindeki sorunlardan sözettiler. 
Uzun ve dolu dolu bir üç günün ar-
dından ise kapanış seremonisiyle 
BİLMÖK 7 nin sonuna geldik. Orada 
tanıştığımız birçok arkadaşlarımızla 
vedalaşırken birçoğumuzun ağzın-
dan şu sözler çıkıyordu: “Gelecek yıl 
görüşmek üzere”.
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